
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 73

Ministeren bedes redegøre for den samlede økonomi i udviklingen af ejendomsvurde-

ringssystemet, herunder oversende en oversigt over alle ekstra bevillinger, der er blevet

tilført udviklingsprojektet. Ministeren bedes tillige redegøre for, om man forudser behov

for yderligere finansiering af ejendomsvurderingssystemet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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